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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anders Ygeman (S)

2021/22:1584 Lokalisering av flyktingförläggningar 

I en intervju i Sydsvenskan (publicerad den 5 maj) uppger migrations- och 
integrationsminister Anders Ygeman att han kan tänka sig sanktioner 
mot kommuner som vägrar att ta emot kvotflyktingar. Detta med anledning av 
beslutet i Staffanstorps kommunstyrelse att prioritera flyktingar från det 
krigsdrabbade Ukraina.

I samma artikel ventilerar migrations- och integrationsministern idén om att 
öppna en flyktingförläggning i Staffanstorp för att öka antalet asylsökande i 
kommunen.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Anders Ygeman:

 

Vilka faktorer anser statsrådet ska ligga till grund för beslut om var 
flyktingförläggningar ska lokaliseras, och hur avser statsrådet agera utifrån sin 
ståndpunkt?

………………………………………

Boriana Åberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2022-05-13
Besvaras senast
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